
 

 

Protokół z IV sesji  

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 27 lutego 2019 r. 
 

Pkt 1. Otwarcie obrad IV sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godzinie 16.00. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad IV sesji Rady Gminy w Przewozie. 
Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy 

 w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 r.  

Głosowano w sprawie: 
Uchwalenie porządku obrad IV sesji Rady Gminy w Przewozie wraz z 

zaproponowanymi przez Wójta zmianami.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 



Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika 

Pankowska, Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława 

Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony był projekt protokołu z III sesji Rady Gminy w Przewozie. Przewodnicząca 

zapytała czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do projektu. Radni nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z III sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 
 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Radny Jarosław Borkowski złożył pięć interpelacji pisemnych.  

 

Pkt 5. Informacja Komendanta Powiatowej Policji i Straży Granicznej o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie gminy Przewóz. 

Na sesji obecny był Komendant Powiatowy Policji w Żarach oraz Kierownik Posterunku 

Policji w Przewozie. Przedstawiona została informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego 

na terenie gminy Przewóz. Ponadto poruszone zostały sprawy odnośnie dalszej współpracy.  

Radny Jarosław Borkowski poprosił Komendanta o zorganizowanie częstszych kontroli 

prędkości. Szczególnie na drodze powiatowej przy wjeździe do Przewozu od miejscowości 

Dobrochów.  

Rozmawiano o konieczności remontu budynku posterunku w Przewozie. Kierownik 

Posterunku poprosił radnego Jarosława Borkowskiego o pomoc przy oszacowaniu 

przewidywanych kosztów dla tego przedsięwzięcia. Radny wyraził chęć pomocy.  

Przewodnicząca zarządziła przerwę – godz. 16.28. 

Wznowienie obrad – godz. 16.37. 

 



Pkt 6. Sprawozdanie z działalności Rady Gminy w Przewozie oraz jej Komisji Stałych za 

2018 r. 

Sprawozdanie z działalności Rady Gminy przedstawiła Przewodnicząca. Sprawozdania z 

pracy Komisji Stałych w 2018 r. przedstawili ich Przewodniczący.  

 

Pkt 7. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2018 r. 

Sprawozdanie przedstawiła radna Joanna Ostaszewska, która to jest Przewodnicząca GK ds. 

PiRPA. 

Radna poprosiła o rozważenie przeznaczenia środków na dodatkową pomoc psychologiczną 

dla uczniów. Jest to konieczność ponieważ pojawiają się ogromne problemy wśród uczniów, 

z którymi nauczyciele nie mają doświadczenia, ani kompetencji aby sobie radzić. Koszt 

jednej godziny takiego dyżuru psychologicznego to 80 zł.  

 

Pkt 8. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny w 2018 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją tych zadań. 
Sprawozdanie przedstawiła Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej pani Barbara Kicuła.  

 

Pkt 9. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 21 grudnia 2018 r. do 27 

lutego 2019 r. 
Wójt przedstawił radnym przygotowaną informację wraz ze stosownymi wyjaśnieniami. 

Ponadto Wójt przedstawił pokrótce, jakie zadania były wykonywane przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej.  

 

Pkt 10. Podjęcie uchwał. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie nad projektami uchwał omawianymi wcześniej na 

wszystkich posiedzeniach Komisji Stałych.  

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 

Treść projektu przedstawiła pani Skarbnik.  

Radni nie wnosili uwag do przestawionego projektu. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

b) Projekt w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz 

sołecki. 
 

Treść projektu przedstawił pan Sekretarz.  

Radny Krzysztof Serwatka powiedział, że jego zdaniem fundusz powinien być wyodrębniony, 

a wyjaśnienie Wójta, że pieniądze będą potrzebne na wkład własny przy realizacji dużych 

inwestycji jak np. budowa świetlicy w Sanicach to radnego nie przekonuje. Fundusz powinien 

być, a środki finansowe na podobne cele można pozyskać z innych źródeł. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie wyodrębnienia w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Bogusława Szlachetka, 

Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Karlikowski, Krzysztof Serwatka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

c) Projekt w sprawie sposobu poboru podatku leśnego 
Projekt przedstawił Sekretarz. Radni nie wnosili uwag.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie sposobu poboru podatku leśnego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 



Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

d) Projekt w sprawie sposobu poboru podatku rolnego. 
Projekt przedstawił Sekretarz. Rani nie mieli uwag do projektu.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie sposobu poboru podatku rolnego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

e) Projekt w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatku od nieruchomości 

oraz opłaty targowej i opłaty od posiadania psów. 

Projekt przedstawił Sekretarz. Radni nie wnosili uwag.  

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatku od nieruchomości oraz opłaty 

targowej i opłaty od posiadania psów..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

f) Projekt w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy. 
Treść projektu przedstawił pan Mariusz Szlachetka Kierownik Referatu Gospodarki. Radni 

nie mieli uwag do projektu. 

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy. 

Wyniki głosowania 



ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz Kokosza, Edyta Krasuska, 

Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Zbigniew 

Staniek, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Serwatka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

 

g) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 roku. 
Treść projektu przedstawił Sekretarz. Ranie nie mieli uwag.  

Głosowano w sprawie: 
Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/18/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2019 roku..  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Monika Pankowska, 

Krzysztof Serwatka, Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna 

Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (1) 

Adrian Przybyłek 

Pkt 11. Sprawy różne. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z kontroli jaką Komisja 

przeprowadziła w miesiącu styczniu 2019 r. Kontrola dotyczyła przeprowadzonych 

postępowań przetargowych na prace remontowe komina kotłowni przy budynku szkoły w 

Przewozie oraz budynku SUW w miejscowości Lipna.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego nie są stosowane przepisy kancelaryjne odnośnie 

interpelacji składanych na sesjach Rady Gminy.  

W odpowiedzi Sekretarz wyjaśnił, że interpelacje nie wpływają bezpośrednio do biura 

podawczego io nie są dokumentami urzędowymi więc procedura ich rejestrowania jest inna.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego protokoły z sesji nie są publikowane 

systematycznie.  



W odpowiedzi wyjaśniono, że protokół jest projektem do momentu przyjęcia go na następnej 

najbliższej sesji. Publikowane są zaraz po przyjęciu.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego najpierw ogłoszono informacje o wolnym 

stanowisku pracy w ZGK w Przewozie, ale zaraz je usunięto.  

W odpowiedzi Kierownik Zakładu wyjaśnił, że ustalenia odnośnie tego zatrudnienia były 

poczynione jeszcze w roku ubiegłym. Teraz jednak nowy Wójt musi przyjrzeć się tej sprawie 

na nowo.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał czy gmina korzysta z programu rządowego „Posiłek w 

szkole i w domu”. Pani Kicuła odpowiedziała, że Ośrodek zawsze udziela pomocy w formie 

dożywiania.  

Radny Zbigniew Staniek zaproponował, żeby zaprosić stowarzyszenie, które korzysta z 

funduszu sołeckiego i wie na jakich zasadach się to odbywa. Żeby był jasny obraz 

praktycznego korzystania z funduszu.  

Radna Monika Pankowska zapytała czy jest możliwość, aby autobus, którym wracają 

uczniowie z Iłowej mógłby dojeżdżać do Lipnej. Kierownik Referatu Gospodarki wyjaśnił, że 

były już rozmowy w tej sprawie i należałoby bardzo dużo dopłacać do kursu z budżetu 

gminy.  

Wójt dodał, że od 1. marca zostały zlikwidowane trzy kursy autobusowe. Podjęto decyzję o 

niedopłaceniu do nich ponieważ obciążyłoby to budżet gminy co miesiąc o ponad 8 tys. zł.  

Wójt zaprosił na obrady grono pedagogiczne i pracowników obsługi ze Szkoły Filialnej w 

Lipnej oraz rodziców, których dzieci uczęszczają do tej placówki. Sprawa dotyczyła prośby 

do rodziców uczniów obecnej kl. II o przeniesienie swoich dzieci od września do SP w 

Przewozie. Ponieważ koszty utrzymania placówki w Lipnej są ogromne, a uczęszcza do niej 

łącznie trzynaścioro dzieci ( 5 osób klasa II i 8 osób oddział przedszkolny).  

Jeżeli na chwilę obecną propozycja Wójta nie spotka się ze zrozumieniem to niestety, ale w 

przyszłym roku będzie konieczność całkowitego zlikwidowania placówki. 

W wyniku dyskusji ustalono, że rodzice mają podjąć decyzję do połowy kwietnia.  

Pkt 12. Zamknięcie obrad IV sesji Rady Gminy w Przewozie. 
Przewodnicząca zakończyła obrady o godzinie 18

54
. 

    

Przewodnicząca Rady Gminy w Przewozie 

/-/ Bogusława Szlachetka 

 Protokołowała: Magdalena Mikitiuk 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


